
Geachte Adviescommissie Maatwerkafspraken Verduurzaming Industrie, 

Ik ben ------ en woon al 40 jaar in Wijk aan zee

40 jaar in Wijk aan Zee, wat zal dit doen met mijn gezondheid, en wat ik 
nog erger vind, wat doet het met de gezondheid van mijn dochter die in de 
speeltuin en de zandbak speelt? 

Het is toch te gek voor woorden dat er in de zandbak zwaar giftige stoffen 
aanwezig zijn? En ik snap het economisch spelletje hoor… MAAR DIT 
KAN ECHT NIET MEER!! Totaal geen verbetering. Hier kom je normaal 
toch niet mee weg?

Ik heb er geen woorden meer voor.. Is dan echt de enige optie om de 
vervuiling te ontlopen .. Verhuizen?

Ik ben erg geschrokken van de uitkomsten van het meest recente 
depositieonderzoek van het RIVM op 28-03 jl. Opnieuw het zoveelste 
onderzoek waaruit blijkt dat ik en mijn geliefden door de uitstoot bij de 
productie van staal naast schade en overlast nog altijd gezondheidsrisico's 
lopen.

U heeft als Adviescommissie de grote verantwoordelijkheid om te 
adviseren over de verduurzaming van onder andere Tata Steel Nederland. 
Voor mij is 2030 te ver weg, zonder uitzicht op concrete verbetering van 
de luchtkwaliteit en mijn leefomgeving. Ik roep u op om de impact op mijn 
gezondheid, mijn geliefden en 220.000 andere mensen in de omgeving van 
Tata Steel zwaarwegend mee te nemen in uw adviezen. 

'Zo niet nu, wanneer dan? Zo niet jullie, wie dan?' (Primo Levi)

De IJmond heeft recht op schone lucht en een gezonde omgeving. Laat 
ons niet stikken!

Met vriendelijke groet

------


